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Interpellation till Service och tekniknämndens ordförande Johan Hartman 

om utemiljön på norr. 

 
I järnvägsparken och vid Kullbergska huset finns bänkar att sitta på utomhus. De 

tas bort när det blir vinter. 

Det bor mycket folk på norr. Alla åldrar, många har hund.  Många äldre 

personer har rollator. Det är bra ur flera aspekter, bland annat går det att sitta på 

dem när de är låsta. 

För de som går lite längre, så finns bänkar i t ex ”suckarnas allé”. Några är 

trasiga ( efter vattentornet) och andra har vegetationen växt in i ( Lasstorp innan 

bron). Alltnog, om man klarar längre promenader, så är förmodligen inte 

tillgång till bänkar så viktigt. 

Inne i stan och vid t ex busshållsplatser känns det mer angeläget att det finns 

möjlighet att sitta ner en liten stund vid behov. 

 
Frågeställningen är då:  

-  

- Kommer det att finnas bänkar att sitta på vinterhalvåret centralt på norr? 
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